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Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 4. december 2018 
 
På mødet deltog: 
Torben Andersen (TAN), Birthe Rasmussen (BIR), Henrik Hansen (HHA), Michael Tang Pedersen 
(MTP), Birgit Borre (BBO), Kim Vesselgaard (KIV), Gitte Winther (GIW), Jens Basballe (JEB) og 
Preben Mac (MAC). 
 
Afbud fra: 
Allan Olsson (ASO) 
 
 
Møder i 2018: 
Styregruppemøde Tirsdag 11. december 2018 16.30 
LAB Rep.møde          Torsdag        13. december 2018      17.00  
 
Møder i 2019: 
Bestyrelsesmøde  Tirsdag 15. januar 2019 17.00 
Budgetseminar xxxdag yy. januar 2019 xx.xx 

Nytårskur Lørdag 30. marts 2019 18.00 

Bestyrelsesmøde Onsdag 27. februar 2019 17.00 

Styregruppemøde Onsdag 27. februar 2019  16.30(FLYTTES 6/3?) 
Afdelingsmøde  Tirsdag 12. marts 2019 18.30 
Bestyrelsesmøde  Tirsdag 9. april 2019 17.00 
Bestyrelsesmøde Tirsdag  7. maj 2019 17.00 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 18. juni 2019 17.00 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 27. august 2019 17.00 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 24. september 2019 17.00 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 22. oktober 2019 17.00 
Afdelingsmøde Tirsdag 5. november 2019 18.30 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 5. november 2019 Efter afd. mødet 
Best.middag Lørdag 9. november 2019 18.00 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 19. november 2019 17.00 
LAB rep. møde Torsdag 12. december 2019 17.00 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 17. december 2019 17.00 
 

Dagsorden. 
1. Besigtigelse af selskabslokaler og bestyrelsens rum i kælder. 
2. Åbent Hus. 
3. Valg af referent. 
4. Godkendelse af dagsorden. 
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5. Godkendelse af forretningsorden.  
6. Gensidige forventninger til bestyrelsesarbejdet. Arbejdsgang i bestyrelsen – 

forventningsafstemning. Nedsættelse af udvalg. Hvilke skal vi have? Bemanding af 
udvalgene.  

7. Planlægning af møder i 2019.  
8. Diverse småsager. 
9. Godkendelse af referater af møder den 30. oktober og 13. november 2018. 
10. Opfølgning på referat af møde den 30. oktober 2018. 
11. Opfølgning på afdelingsmødet den 13. november 2018. 
12. Nyt fra ejendomslederen. 
13. Helhedsplanen, seneste nyt, gennemgang af seneste byggemødereferat mv. 
14. Prioritering af forbedringer og vedligeholdelsesarbejder, som der bl.a. ikke var 

økonomi til i helhedsplanen. 
15. LAB, herunder gennemgang af dagsordenen til repræsentantskabsmødet den 13. 

december 2018 og orientering om bestyrelsesmøde i LAB den 26. november 2018. 
16. Budgetcafe januar 2019.  
17. Meddelelser fra formanden. 
18. Henvendelse fra beboerne. 
19. Indgående og udgående post. 
20. Indkomne forslag. 
21. Eventuelt. 

 
Ad. 1 
Blev behandlet under punkt 14. 
 
Ad. 2 
Der deltog 5 beboere til Åbent Hus. 
 
Forslag om mulighed for at bytte bøger ved at stille nogle reoler/kasser op. Bestyrelsen finder, at 
det er en god ide. Ejendomslederen anmodes om et forslag til opsættelse af en reol ved siden af 
bænken overfor vaskeriet. 
 
Forslag om bedre markering på skråparkeringen mellem receptionen og 259, så pladsen kan 
udnyttes bedre. Ejendomslederen ser, om der kan etableres noget afmærkning, så pladsen 
udnyttes bedre. 
 
Det skal være en bedre markering af, at man ikke må parkere ved indgangene på østsiden. 
Ejendomslederen ser på sagen. 
 
Der er lugt- og røggener fra billardklubben. Det lugter i gangen ned til motionsklubben og røglugten 
siver op i receptionsområdet. Klubben skal opfordres til at gøre noget ved problemet.  
 
Ønske om at brugen af infoskærmene i elevatorerne forbedres. JEB taler med ejendomslederen. 
 
Ønske om mulighed for elektronisk booking af vaskemaskiner. Evt. kun halvdelen af maskiner og 
på ”døde” tidspunkter, hvor vaskemaskinerne ikke bruges så meget. BIR og GIW undersøger 
sagen og vender tilbage til bestyrelsen med et forslag. 
 
Forslag om at beboere kan betale for faste p-pladser. Det støtter bestyrelsen ikke, fordi det er en 
dårlig udnyttelse af p-pladserne. 
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Bestyrelsen gør opmærksomt på, at der ikke må parkeres mellem 249 og 253 på østsiden ved 
garagerne. 
 
Åbent Hus er tænkt som en mulighed for, at beboere kan komme med gode forslag, der er til gavn 
for beboerne, og som kan gøre Sorgenfrivang II til et bedre sted at bo. Spørgsmål om driften skal 
ikke behandles på Åbent Hus, men skal rettes til ejendomskontoret. 
 
Næste Åbent Hus er den 15. januar 2019 kl. 17.00. 
 
Ad. 3 
Mac blev valgt som referent. 
 
Ad. 4 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
Ad. 5  
Forretningsordenen blev tilrettet og godkendt. 
 
Ad. 6  
Arbejdet i bestyrelsen fortsætter som hidtidig med samme udvalg (økonomiudvalg og 
socialudvalg). 
 
Ad. 7  
Mødedatoer i 2019 blev godkendt.  
 
Ad. 8  
Der er trykket brosten ned ved indgangen ved 259. Hvad kan der gøres ved det? Ejendomslederen 
undersøger. 
 
DSB’s arealer langs Kirkestien ser herrens ud. Ejendomslederen anmodes om at kontakte DSB for 
en oprydning. 
 
Bestyrelsen ønsker, at der ryddes op på udearealerne ved nogle af stuelejlighederne. 
 
Ad. 9  
Referater fra møder den 30. oktober og 13. november 2018 blev godkendt. 
 
Ad. 10  
Referatet fra møde den 30. oktober 2018 blev gennemgået. 
 
Mulighed for gratisblad, BT Metro, i receptionen undersøges af ASO. 
 
Der kom et ønske om en bedre muligheder for at kunne lægge genbrugsting i affaldshusene. 
Ejendomskontoret undersøger problemet. 
 
Ventilationen på reposerne hyler under specielle vindforhold. ASO taler med DABs rådgivere. 
 
Ad. 11  
Afdelingsmøde 13. november 2018. 
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Økonomichefen i DAB har oplyst, at vi ikke må anvende de 2 gange 4 % huslejestigning til driften, 
herunder nye p-pladser, som blev godkendt på afdelingsmødet den 13. november 2018. 
Økonomichefen inviteres til næste bestyrelsesmøde. 
 
Der arbejdes med økonomi, fordele og ulemper ved afkalkning af vandet. 
 
Basballe undersøger muligheder og økonomi ved fælles udvendig vinduespudsning. 
 
Ad. 12  
Driften har meget travlt med indflytning i 249. 
  
Ad. 13  
Byggemødereferat nr. 178 blev gennemgået. 
 
Dagsordenen til styregruppemødet den 11. december 2018 blev gennemgået. 
 
Nyhedsbrev nr. 22 blev gennemgået. 
 
Ad. 14 
Bestyrelsen arbejder med følgende punkter: 
 

• Rosenhaven 

• Området ved affaldssuget 

• Selskabslokaler 

• Kældergange 

• P-pladser 

• Nyttehaver 

• Langtidshenlæggelser 

• Garageanlæg 

• Forbedring og vedligeholdelsesarbejder 

• Legeplads mellem 249 og 253 

• Kældernedgange 

• Indgangspartier 
 
Bestyrelsen skal vurdere hvad der skal laves, hvad det koster, og hvornår det skal laves. 
 
Rosenhaven. Følgende forslag blev nævnt: 
 

• Rosenhaven etableres med græs, blomsterbed og bænke 

• Rosenhaven etableres med stier, hække, bænke og græs 

• Der opsættes en form for belysning i Rosenhaven  

• Udnytte eksisterende rum til f.eks. salg af is eller andet. 
 
Henrik udleverede en skitse over forslag til indretning af Rosenhaven. Er mailet til bestyrelsen. 
 
Selskabslokaler. Der var enighed om følgende: 
Lokalerne trænger til en kraftig renovering herunder gulve, lofter, facader, belysning, toiletter, 
ventilation, omfangsdræn, varmesystem og køkkener. De faste skabe skal bevares. 
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Næste bestyrelsesmøde begynder kl 16.30 hvor kældergangene besigtiges. 
 
Ad. 15 
Dagsordenen til repræsentantskabsmødet den 13. december 2018 blev gennemgået.  
 
Mac orienterede om møde i LAB den 26. november 2018.  
 
Ad. 16 
Dato for budgetcafe er endnu ikke fastlagt. 
 
Ad. 17 
Bestyrelsen besluttede, at det i den fleksible udlejningsaftale ikke skal være muligt for enlige at leje 
større lejligheder end 3-værelses lejligheder. 
 
Mac er blevet udpeget som suppleant til kommunens Integrationsråd for de almene boligselskaber. 
Mac orienterede om seneste møde i rådet. 
 
Ad. 18 
Blev behandlet bunder punkt 2. 
 
Ad. 19 
Intet 
 
Ad. 20 
Intet 
 
Ad. 21 
Kim Vesselgaard oplyste, at han er fraflyttet ejendommen og forlader derfor bestyrelsen. 
Bestyrelsen takkede Kim for sit arrangement i bestyrelsen og ønskede ham held og lykke i 
fremtiden. 
 
Mødet sluttede kl. 21.15 
 
Mac 


